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Abstract (en)
[origin: US4518230A] A universal tube for microscopes has the shape of a block (1) whose front side bears an eyepiece attachment (2) and whose
other sides are provided with image inlet or outlet openings (9-13) for auxiliary units which can be selectively attached. For the selection of the
proper individual image inlets or outlets, depending on what auxiliary units are attached, two beam switching locations are provided within the tube,
at which locations the beam may be deflected. The first switching location has three prisms fastened on a turret (5), each of the prisms having a
reflection surface which is located in the same place in all switch positions of the turret and serves for coupling the eyepiece attachment to the
different beams. The second switching location is where the optical axes of the individual image inlets and outlets (9-13) intersect each other. These
inlets and outlets are provided with guides (14) along which interchangeable mirror elements can be inserted up to the point of intersection of the
axes.

Abstract (de)
Der Universaltubus für Mikroskope besitzt die Form eines Quaders (1), dessen Vorderseite den Okularansatz (2) trägt und dessen übrigen Seiten
mit Bildeingangs- bzw. Ausgangsöffnungen (9-13) für ansetzbare Zusatzgeräte versehen sind. Zur Anwahl der einzelnen Bildein- bzw. ausgänge
sind zwei Schaltebenen vorgesehen, in denen der Strahlengang umgelenkt wird. Die erste Schaltebene besitzt drei auf einem Revolver (5)
befestigte Prismen, die jeweils eine Reflexionsfläche besitzen, welche in allen Schaltstellungen die gleiche Lage einnimmt und zur Ankopplung des
Okularansatzes an die verschiedenen Strahlengänge dient. In der zweiten Schaltebene kreuzen sich die optischen Achsen der einzelnen Bildaus-
bzw. Eingänge (9-13), die mit Führungen (14) versehen sind, längs derer auswechselbare Spiegelelemente bis zum Kreuzungspunkt der Achsen
vorgeschoben werden können.
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